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RND E40
(commissie 
Economie - 
2015 - 2019)

3-2-2016 Begrotingswijziging 
en uitvoering 
Floriade Werkt!

Gedeputeerde Appelman zegt toe de ervaringen met de te 
houden Innovatiewedstrijden terug te koppelen naar de 
commissie.

Appelman, J.N. GE 25-08-2016: De voorbereidingen van de Challenge zijn in volle gang. Met verschillende partners en partijen 
binnen het thema ‘Voeding en Gezondheid’ wordt gewerkt aan het vormen van dé maatschappelijke vraag. In 
oktober 2016 vindt het launch-event plaats waar de innovatiewedstrijd wordt gelanceerd. De stand van zaken 
rondom de Challenge wordt beschreven in de voortgangsrapportage Uitvoeringsprogramma Floriade die 
medio september/oktober 2016 naar Provinciale Staten zal worden verzonden. 13-12-2016: De Challenge gaat 
januari 2017 van start en via de website zal de voortgang te volgen zijn.
22-05-2017: Op 1 juni 2017 zijn de prijswinnaars van de eerste challenge bekendgemaakt.
06-11-2017: In de eerstvolgende voortgangsrapportage zullen de vervolgstappen beschreven worden. 1-2-
2019: Dit jaar start de tweede challenge. 20-11-2019: De tweede challenge is afgerond en wordt momenteel 
geëvalueerd. De bevindingen worden via de vorlgende voortgangsrapportage aan de commissie 
teruggekoppeld. 22-10-2020: In 2019 vond de tweede challenge plaats, gericht op koken met plantaardige 
eiwitten in de Flevolandse horeca. De bevindingen zijn via de voortgangsrapportage teruggekoppeld. Op dit 
moment wordt de derde challenge voorbereid, die begin 2021 zal plaatsvinden en waarbij de aandacht 
verschuift naar regionale producten in supermarkten. 11-02-2021: is actueel, zei het dat de derde challenge 
vanwege coronabeperkingen is uitgesteld van 1e naar 2e helft 2021. 09-07-2021: is actueel, zei het dat de 
derde challenge vanwege coronabeperkingen is uitgesteld van 1e naar 2e helft 2021. 18-10-2021: is actueel, zei 
het dat de derde challenge vanwege coronabeperkingen is uitgesteld van 1e helft 2021 naar 1e helft 2022. 20-
9-2022: deze toezegging is uitgevoerd door de ervaringen met de eerste twee Floriade Challenges op te 
nemen in de voortgangsrapportages Floriade/Flevo Campus. Een derde challenge over meer lokale 
producten in supermarkten kon tijdens de coronapandemie niet doorgaan, maar wordt momenteel 
uitgevoerd door Flevo Campus. Ook daarover zal in de volgende voortgangsrapportage worden bericht. 20-01-
2023: is gebeurd in de voortgangsrapportages Floriade/ Flevo Campus.

20-01-2023: Voorstel is om deze 
van de lijst af te voeren

08-02-2023: per abuis is 
deze toezegging niet 
meegenomen in de lijst 
toezeggingen om af te 
voeren. Wordt meegenomen 
bij volgende voorstel. 

EMS B133
(commmissie
Bestuur - 2015-
2019)

10-5-2017 Provinciale staten, 
perspectiefnota

Besturen met mededelingen
Naar aanleiding van de ingediende motie ‘besturen met 
mededelingen’ zegt de heer Verbeek toe hierover met 
organisatie, college en staten in gesprek te gaan en hiertoe 
met een notitie te komen in de commissie bestuur.

Fackeldey, J.A. Bestuur 06-09-2017: De analyse van de heer Simonse (SGP) is nader bekeken. Hierover volgt uiterlijk in oktober nader 
informatie.

26-10-2017: Ambtelijk heeft er een gesprek plaatsgevonden met de heer Simonse. Er volgt een mededeling. 
27-02-2018: Voorstel GS volgt op 9 mei
13-06-2018: mededeling besproken in de commisie Bestuur
4-11-2022: In het overleg tussen de Procedurecommissie en het college (op 11 juli 2022) was het gebruik van 
Schriftelijke mededelingen gespreksonderwerp. Daar is aan de orde geweest: 
- Voorkom dat spoedmededelingen worden ingezet als alternaitef voor het missen van deadlines/slechte 
planning;
-Een mededeling is slechts informerend en mag geen vervanger zijn voor een ordelijk besluitvormingsproces: 
Zorg voor kort en bondige mededelingen + Zorg altijd als eerste voor een goede samenvatting en daarna pas 
een uitwerking in details of verwijzing van bijlagen;
- Het feit dat het college de pers op hetzelfde moment informeert als provinciale Staten brengt provinciale 
Staten vaak in een moeilijke positie.

18-04-2018: Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van de lijst over 
te gaan.
03-07-18 besluit commisise 
handhaven i.a.v. antwoord aan 
dhr. Simonse: Adhv de analyse 
gemaakt door GS over de gedane 
mededeligen, wil dhr. Simonse 
graag een (schriftelijk) antwoord 
waar dhr. Simonse en het 
College een andere beoordeling 
maken van de mededelingen.

12-04-23 Te agenderen voor PO 
KOB

05.07.2017, 29.11.2017 
Handhaven
04.07.2018: handhaven, dhr. 
Simonse vezoekt nader 
antwoord op zijn analyse.

EMS EMS12A 6-5-2020 5. Zienswijze 
ontwerp 
programmabegroti
ng 2021-2024 RHC 
Het Flevolands 
Archief

Gedeputeerde Appelman houdt de Staten op de hoogte van 
significante ontwikkelingen t.a.v. de terugtrekking van de 
Rijksoverheid uit alle Regionale Historische Centra en de 
daarbij behorende consequenties.

SGP Appelman, J.N.J. CZ-FZ 18-10-2021 In november zal een mededeling aan de Staten worden toegezonden over de stand van zaken 
ontwikkelingen. Daarnaast wordt gemeld dat het onderwerp staat geagendeerd voor de vergadering van het 
Algemeen Bestuur HFA (Het Flevolands Archief) in december 2021; de Staten zullen hierover in januari 2022 
nader worden geïnformeerd.

EMS EMS26 26-8-2020 4. Realisatie N307 
Roggebot-Kampen

Gedeputeerde zegt toe dat er medio 2023 aan de Staten een 
Statenvoorstel wordt voorgelegd over de definitieve 
discontovoet, de afkoopsom voor het toekomstig onderhoud 
van de brug en de consequenties daarvan (D66/PVV/SGP).

D66,PVV,SGP Reus, J. de INFRA 3-11-2020: Toezegging moet gewijzigd worden in: Gedeputeerde informeert PS medio 2023 over de definitieve 
discontovoet, de afkoopsom voor het toekomstig onderhoud van de brug en de consequenties daarvan.

RND RND26 9-9-2020 5. vragenhalfuurtje-
VVD-Mestbeleid

Gedeputeerde zegt toe met de Staten in gesprek te gaan 
over de inbreng vanuit onze provincie in het mestbeleid. In 
de commissie wordt nader bepaald wat de invulling hiervan 
wordt.

VVD Appelman, J.N.J. S&B 02-11-2020: Het mestbeleid in ontwikkeling heeft, zoals in de Staten al gememoreerd, een breed belang en 
impact op Flevoland. De provincie is niet via de IPO-lijn betrokken bij de vormgeving van de eerste aanzet. 
Wel denkt Flevoland direct mee met het ministerie bij het opstellen van de nieuwe nitraatrichtlijn. Ook is 
Flevoland experimenteergebied Kringlooplandbouw. De experimenten, het Actieplan Bodem en Water en de 
Boerderij van de Toekomst zouden wellicht een bijdrage kunnen leveren aan het mestbeleid. De minister is 
voornemens om de experimenteergebieden in te zetten bij de uitwerking van de contouren. Voorgesteld 
wordt om in de commissievergadering van 25 november te bepalen wat de invulling wordt van de 
commissiebespreking.
07-06-2021: Geen verdere opdate nodig doeltmatigheid. 29-10-2021: Flevoland heeft via de IPO-lijn 
aangedrongen op gebiedsgerichte invulling van het nitraatbeleid.
29-10-2021: Wil de commissie hier nog over in gesprek dan moet ze hiervoor een voorstel doen.

07-02-2022: Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan.

06-04-2022:  commissie wil 
de toezegging nog niet 
afvoeren.
08-02-2023: De commissie 
wil de toezegging nog niet 
afvoeren
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RND RND26
(Vervolg)

9-9-2020
(vervolg)

5. vragenhalfuurtje-
VVD-Mestbeleid
(vervolg)

Gedeputeerde zegt toe met de Staten in gesprek te gaan 
over de inbreng vanuit onze provincie in het mestbeleid. In 
de commissie wordt nader bepaald wat de invulling hiervan 
wordt.
(vervolg)

VVD
(vervolg)

Appelman, J.N.J. S&B Vervolg
 07-02-2022: In april 2021 heeft er voor het laatst actieve correspondentie met LNV plaatsgevonden over de 
ontwikkeling van het nieuwe mestbeleid. Als onderdeel van deze ontwikkeling heeft de provincie ervoor 
gezorgd dat verschillende vertegenwoordigers vanuit de Flevolandse agrarische sector waren aangesloten bij 
gesprekken met LNV. De provincie heeft geen verdere terugkoppeling ontvangen met betrekking tot de 
ontwikkeling van het mestbeleid vanuit LNV ondanks herhaaldelijke vraag om de stand van zaken binnen 
LNV. LNV geeft aan dat het nieuwe mestbeleid verder wordt ontwikkeld door de nieuwe minister van 
landbouw. Vanwege de impact op de Flevolandse landbouw zullen wij dit onderwerp blijven volgen.
16-01-2023: Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen met betrekking tot het nieuwe mestbeleid. Dit onderwerp 
wordt actief gevolgd door de provincie Flevoland via zowel de aanspreekpunten binnen de 
experimenteergebieden kringlooplandbouw als het IPO-landbouw. Vooralsnog wordt er niet gecommuniceerd 
over de ontwikkeling van het mestbeleid door LNV, andere onderwerpen waaronder stikstof, het 7e 
Nitraatactieplan en het landbouwakkoord lijken de boventoon te voeren. Wij blijven dit onderwerp 
nadrukkelijk volgen vanwege de specifieke Flevolandse situatie waarin in tegenstelling tot de meerderheid 
van provincies de mestvraag groter is dan het aanbod. Het doel blijft om zo vroeg mogelijk mee te denken 
over de invulling van het mestbeleid. Aangezien er op de korte termijn geen vooruitzicht is op 
doorontwikkeling van het mestbeleid is het voorstel om het punt voor nu af te voeren. 

07-02-2022: Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan.
16-01-2023 Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan.

06-04-2022:  commissie wil 
de toezegging nog niet 
afvoeren.
08-02-2023: De commissie 
wil de toezegging nog niet 
afvoeren

EMS EMS30 9-9-2020 10c. Realisatie N307 
Roggebot-Kampen 

Gedeputeerde zegt toe om te communiceren naar zowel de 
weggebruikers als de vaarweggebruikers en ook aan de 
Staten over de bedieningstijden van de brug op het moment 
dat deze worden vastgesteld.

SGP Reus, J. de INFRA 3-11-2020: PS ontvangen in 2022 informatie over de bedieningstijden van de brug.
28-10-2022: In de tweede helft van 2022 worden de bedientijden vastgesteld en zal PS hierna hierover worden 
geïnformeerd.
23-1-2023: De ontwerpbesluiten zijn opgesteld en worden op 27 januari aangeboden aan GS. PS zal over dit 
ontwerpbesluit in februari een mededeling ontvangen.

RND RND27 9-9-2020 10e. Vissterfte Gedeputeerde zegt toe terug te rapporteren over wat de 
precieze gebeurtenissen zijn geweest om de vissterfte te 
voorkomen, wat er van geleerd is en wat deskundigen 
aangeven wat aanvullende mogelijkheden kunnen zijn.

PvdD Rijsberman, M.A. GE 02-11-2020: De voorbereiding is gestart, advies rapport wordt medio 2021 verwacht.
08-02-2021: Geen wijzigingen.
21-06-2021: Geen wijzigingen.
18-10-2021: Over de vissterfte in 2021 zijn schriftelijk vragen beantwoord (#2853171).
07-02-2022: eind 2021 heeft een evaluatie gesprek plaatsgevonden met Staatsbosbeheer, beroepsvisser, 
Sportvisserij Nederland, ATKB en provincie Flevoland. In maart 2022 wordt u hierover in een korte notitie 
geïnformeerd.
21-10-2022: Een memo is in voorbereiding en die ontvangt u medio november 2022. 20-01-2023: PS ontvangt 
de mededeling voor eind januari.

 

RND RND28 23-9-2020 2. Wolven in 
Flevoland

Wanneer het landelijke handelingsperspectief wolven 
incidenten bekend is, wordt deze ter informatie naar de 
staten gestuurd met daarbij de duiding vanuit het college 
wat de ruimte is voor een Flevolands perspectief.

FvD, SGP Hofstra, H.J. S&B 02-11-2020: Door de werkgroep natuurwetgeving is geadviseerd om het Interprovinciaal wolvenplan niet op 
dit moment te herzien. Wel is er aanleiding om het wolvenplan op korte termijn aan te vullen ten aanzien van 
incidenten zoals bij Heusden. Hiertoe is aan de BAC VP 17 september 2020 voorgesteld om op korte termijn -
vooruitlopend op bovenomschreven actualisatie- een draaiboek ‘Handelingsperspectief wolven-incidenten’, 
nader uit te werken. Het is nog niet bekend wanneer dit draaiboek beschikbaar is. Naar verwachting niet 
meer in 2020. 
08-02-2021: Op dit moment wordt gewerkt aan de uitwerking van de eerste scenario’s uit het draaiboek 
‘Handelingsperspectief wolven-incidenten’. Deze scenario’s zijn naar verwachting in maart of april 2021 
uitgewerkt. Tevens wordt gewerkt aan twee uitvragen voor een factfinding studie over met name ecologische 
kennis over wolven en een juridische studie over de juridische status van de wolf op grond van de Europese 
Habitatrichtlijn. De resultaten van deze studies zullen naar verwachting meer inzicht geven in de 
mogelijkheden voor een Flevolands perspectief. 
18-10-2021: Zie mededeling #2852013. Provinciale Staten is hiermee geïnformeerd over de laatste stand van 
zaken. Zij zullen opnieuw geïnformeerd worden zodra het nieuwe wolvenplan en de handelingsprotocollen 
medio volgend jaar.
07-02-2022: https://stateninformatie.flevoland.nl/documenten/ingekomen-stukken/DOCUVITP-2852013-v7-
Voortgang-wolvendossier.PDF LIS 10 november 2022. Op dit moment wordt er nog hard gewerkt aan het 
wolvenplan en de handelingsprotocollen. 
31-10-2022 Op dit moment wordt er nog hard gewerkt aan het wolvenplan en de handelingsprotocollen. Zodra 
dit er is zullen PS daarover geïnformeerd worden. Verwachting is vooralsnog Q1 2023
16-01-2023 In de BAC VP is afgesproken om in Q2 2023 met een addendum op het huidige IPO wolvenplan te 
komen en later 2023 of begin 2024 met een nieuwe versie van het IPO wolvenplan. Zodra het addendum klaar 
is en is vastgesteld zullen de Staten daarover worden geïnformeerd. Dat zal waarschijnlijk in april 2023 zijn.  

16-01-2023 Aanhouden tot 
addendum gereed is en de 
Staten daarover zijn 
geïnformeerd. Daarna zou die 
wat mij betreft afgevoerd 
kunnen worden. In 2024 als er 
een nieuw wolvenplan is zullen 
de Staten opnieuw geïnformeerd 
worden.
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RND RND33 30-9-2020 5. Maaibeleid Gedeputeerde communiceert de uitkomst van het onderzoek 
over het maaien van sloten met de staten.

GroenLinks Hofstra, H.J. S&B 21-06-2021: Dit betreft het project: 'Aangepast Slootkantenbeheer voor biodiversiteit en bodem'. Provinciale 
Staten wordt eind dit jaar geïnformeerd over de voortgang van het project.
18-10-2021: Geen wijzigingen.
07-02-2022: Het project Aangepast Slootkantenbeheer voor biodiversiteit en bodem - vanuit Actieplan 
Biodiversiteit, POP3 Waterprogramma en Landbouw Meerdere Smaken, Actieplan Bodem en Water - is aan het 
eind van het 2e projectjaar. Er komt een tussentijdse rapportage met de bevindingen tot nu toe in het project.  
Hierover wordt u in de 2e kwartaal geïnformeerd inclusief een doorkijk voor het vervolg. 
Het project draagt bij aan biodiversiteit, bodem- en waterkwaliteit en ontwikkeling kringlooplandbouw. Door 
een ander maaibeheer van agrarische slootkanten vergroten wij de biodiversiteit van slootkanten vergroten, 
door het maaisel af te voeren en in te zetten als bron voor organisch stof verbeteren wij de water- en 
bodemkwaliteit. Het project koppelt verschillende beleidsthema’s integraal aan elkaar.
31-10-2022 Gedeputeerde De Reus heeft gedeputeerde Hofstra gevraagd en afgesproken dit onderwerp over 
te dragen aan Hofstra

RND RND40 11-11-2020 10c. Najaarsnota 
2020

Gedeputeerde Smelik zegt toe bij Provinciale Staten terug te 
komen als de middelen bijna op zijn voor werk voor groene 
daken.

PvdD Gaal, G. van S&B 08-02-2021: De regeling wordt begin maart van kracht.
21-06-2021: Begin juni vindt er een tussenevaluatie plaats. Daarbij zal worden besproken dat de regeling goed 
loopt en het de verwachting is dat de beschikbare middelen ergens in de zomer op zullen zijn. 
18-10-2021: De regeling is intussen uitgeput (augustus). In november wordt een eindevaluatie aangeboden 
aan PS.
07-02-2022: de eindevaluatie is in november behandeld in PS zie #2851436. 
https://stateninformatie.flevoland.nl/documenten/ingekomen-stukken/DOCUVITP-2851436-v6-Mededeling-
PS-subsidieregeling-Groene-daken-en-gevels-2021.PDF LIS 10 november 2021
31-10-2022 Binnen PS was onvoldoende steun om de subsidieregeling voor groenen daken te verlengen (door 
extra middelen te vragen). In een bestuurlijk overleg met de KAF-partijen (werkgroep klimaatadaptatie 
Flevoland) is afgesproken om een gezamenlijke subsidieregeling (met de andere overheden binnen onze 
provincie) voor te bereiden. Insteek is om begin volgend jaar deze subsidieregeling tezamen met een 
regionale adaptatiestrategie (RAS), aan GS/PS voor te leggen. 

07-02-2022: Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan.

06-04-2022:  commissie wil 
de toezegging nog niet 
afvoeren.

EMS EMS41 3-2-2021 7. 
Begrotingswijziging 
integraal 
dekkingsvoorstel 
MKB-deal

Gedeputeerde Appelman zegt toe dat hij 1 maal per kwartaal 
de Staten informeert over  het proces, voortgang en de 
resultaten van de MKB-deal (gedurende het traject van 19 
maanden) (PVV).

PVV Appelman, J.N.J. S&B 21-06-2021: De MKB-deal gaat in juni 2021 van start. Begin juni 2021 zal PS geinformeerd worden over deze 
start (nulmeting). In september 2021 zal PS de eerste kwartaalrapportage ontvangen.
18-10-2021: De MKB-deal (het MKB Schakelteam) is op 1-9-2021 gestart. Omdat de werving van de adviseurs 
vlak voor de zomervakantie 2021 afgrond werd, is besloten om pas na de zomervakantie te starten.  De eerste 
kwartaalrapportage wordt in december 2021 naar PS gestuurd.
07-02-2022: op 21 december 2021 is de eerste kwartaalrapportage naar PS gestuurd (Mededeling #2883455, 
eerste kwartaalrapportage #2883453).
https://stateninformatie.flevoland.nl/documenten/ingekomen-stukken/DOCUVITP-2883455-v4-Mededeling-
PS-Eerste-rapportage-Q4-2021-MKB-Schakelteam.PDF
31-10-2022 Op 31-8-2022 is de tweede kwartaalrapportage naar PS gestuurd (# 2979746).
16-01-2023 op 21-22-2022 is de derde kwartaalrapportage naar PS gestuurd (#3049120).

31-10-2022 Aanhouden tot de 
laatste rapportage naar PS 
gestuurd wordt.
16-01-2023 Aanhouden

RND & EMS RND62 19-5-2021 3. Perspectiefnota Gedeputeerde zegt toe bij de evaluatie van de regeling Zon 
op Dak te betrekken of het zinvol is om bij een vervolg het 
stedelijk gebied te betrekken

PvdD Fackeldey, J.A. S&B 21-06-2021: De regeling zal in de 2e helft van 2021 geëvalueerd worden.
18-10-2021: Geen wijzigingen.
07-02-2022: We gaan deze evaluatie dit jaar doen we zijn bezig met het onderzoeken van de mogelijke 
ontwikkeling van een stimuleringsregeling voor zon op dak en daarbij zullen we deze toezegging meenemen. 
31-10-2022 De toezegging is meegenomen in de voorbereiding voor de vervolgaanpak zon op dak. Gedacht 
wordt aan een aanpak gericht op zon op grote bedrijfsdaken en tegelijk het aansluitprobleem (netcongestie) 
van grote PV-systemen op te lossen. Deze kunnen zowel in het buitengebied als in het stedelijk gebied liggen. 
Nadere uitwerking volgt.

18-10-2021: Toezegging laten 
staan tot nadere uitwerking. 
31-10-2022 Toezegging laten 
staan tot nadere uitwerking

RND RND66 26-5-2021 9b. Perspectiefnota 
2022-2025

Gedeputeerde Jan de Reus zegt toe dat in de uitwerking van 
de 100.000+ woningen onderzoek naar woningen op water 
wordt meegenomen en dat hij er op redelijke termijn bij de 
staten terugkomt.

D66 Reus, J. de GE Wij laten de komende maanden een inventarisatie uitvoeren, samen met de gemeenten en komen in Q2 van 
2022 met de uitkomsten. 20-9-2022: Het onderzoek naar woningen op water is opgestart, maar binnen het 
kleine team wonen wordt momenteel prioriteit gegeven aan de voorbereiding van de Woondeal. De 
resultaten van het onderzoek worden naar verwachting begin 2023 aan PS aangeboden. 20-1-2023: 
afhandeling hiervan vindt plaats in het tweede kwartaal.

EMS EMS54 26-5-2021 9b. Perspectiefnota 
2022-2025

Gedeputeerde Appelman zegt toe bij de ontwikkeling naar 
een huis van de democratie de poortjes en toegankelijkheid 
en de grondwet artikel 1 mee te nemen.

D66 Appelman, J.N.J. CZ 29- 6-2021 In overleg met provinciesecretaris en directeur Concernzaken is de voortgang / huidige stand van 
zaken van het project Provinciehuis, Duurzaam en Gastvrij besproken. Genoemde zaken worden meegenomen 
in de inventarisatie en ontwerpfase.                                                                                                                 11-01-
2023 Concept van inrichtingprincipes besproken in de gecombineerde BO Commissie van 11 januari 2023. 
Besluit staat op de agenda als hamerstuk voor PS van 25 januari 2023. 
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EMS EMS57 16-6-2021 3. Zomernota
(integrale 
commissie)

Gedeputeerde Appelman zegt toe het onderwerp “Talent 
kleurt Flevoland” in de tweede helft van dit jaar 
beeldvormend te willen agenderen.

JA21 Appelman, J.N.J. S&B 18-10-2021: Vanwege het zwangerschapsverlof van de beleidsmedewerker vanaf begin december heeft het 
onze voorkeur om Talent kleurt Flevoland in het tweede kwartaal van 2022 beeldvormend te agenderen, 
indien PS hier geen bezwaar tegen hebben.       
31-10-2022: Vanwege verschuivingen in de personele bezetting van het project en het zwangerschapsverlof 
van de beleidsmedewerker is het niet gelukt om Talent kleurt Flevoland beeldvormend te agenderen in het 
tweede kwartaal van 2022. Indien PS hier geen bezwaar tegen hebben, wordt dit alsnog geagendeerd in het 
eerste kwartaal van 2023.
19-04-2023 Talent kleurt Flevoland valt onder deelopgave menselijk en sociaal kapitaal en wordt 
meegenomen bij het vaststellen van het Nieuw Economisch Beleid door de staten.

 19-04-2023 Aanhouden.

EMS EMS58 25-8-2021/
22-9-2021

3. Samenwerking 
Regio Zwolle 
(beeldvorming)
8. Samenwerking 
Regio Zwolle 
(oordeelsvormend)

Gedeputeerde Fackeldey zegt toe op een logisch moment 
onze samenwerking met de Regio Zwolle te gaan evalueren. 
Wanneer dat is zal zijn wordt voor de oordeelvormende 
sessie bedenkt gemaakt.
22/9: voor het einde van deze Statenperiode en vervolgens 
eens in de 2 jaar

VVD Fackeldey, J.A. Bestuur 10-2-22: Het is goed om te beseffen dat we onze samenwerking met de regio Zwolle nog aan het bouwen zijn. 
De werving voor een te detacheren medewerker is bijna afgerond. Met de andere drie provincies vindt 
waarschijnlijk in april een overleg plaats over de bestuurlijke vertegenwoordiging in de diverse gremia. In q4 
2022 komen we met een voorstel voor een evaluatie. Daarbij opmerkend dat de samenwerking met de regio 
Zwolle dan nog in een beginstadium verkeert. 
21-09-2022: Onze samenwerking met de Regio Zwolle verkeert nog in het beginstadium. Vanaf mei 2022 is een 
medewerker van de provincie Flevoland gedetacheerd bij het Regiobureau. Met de komst van een bestuurlijk 
gezant en een nieuwe (interim) secretaris wil het Regiobureau zich de komende tijd verder versterken. De 
gemeenteraadsverkiezingen hebben bovendien geleid tot een andere samenstelling van de bestuurlijke 
tafels. Dat maakt dat een evaluatie in deze Statenperiode te vroeg komt. Voor het eind van de Statenperiode 
komen wij met een stand van zaken en een voorstel voor de evaluatie.                    12-4-23: PS-mededeling 
#3045925 voorziet in de afdoening van deze toezegging.

12-04-23 Te agenderen voor PO 
KOB

EMS EMS68 22-9-2021 6. Impuls beheer 
en onderhoud 
landschaps-
kunstwerken

Gedeputeerde Rijsberman zegt toe om in het 1ste kwartaal 
van 2022 de goede afspraken met de eigenaren aan PS 
kenbaar te maken 

ChristenUnie, 
50PLUS, PvdD

Rijsberman, M.A. S&B 18-10-2021: Wordt ambtelijk opgepakt.
07-02-2022: Geen wijzigingen.
31-10-2022 Zodra de afspraken bekend zijn worden PS hierover geïnformeerd. 
16-01-2023 Geen wijzigingen

31-10-2022 Aanhouden
16-01-2023 Aanhouden

EMS EMS69 22-9-2021 6. Impuls beheer 
en onderhoud 
landschaps-
kunstwerken

Gedeputeerde Rijsberman zegt toe om in het 1ste kwartaal 
2022 de samenstelling van het menggranulaat (Aardzee), 
zonder verontreinigingen,  aan de Staten te melden.

JA21 Rijsberman, M.A. S&B 18-10-2021: Wordt ambtelijk opgepakt.
07-02-2022: De samenstelling is op dit moment nog niet bekend. Zodra dit bekend is worden PS hierover 
geïnformeerd.  
31-10-2022 Geen wijzigingen
16-01-2023 Geen wijzigingen

16-01-2023 Aanhouden

RND & EMS EMS71 29-9-2021 4. 
Programmabegroti
ng 2022

Gedeputeerde Hofstra zegt toe de Staten, in een 
informatieve sessie, actief te informeren over de 
ontwikkelingen over het nieuwe belastinggebied (Opcenten 
Motorrijtuigenbelasting ) en wat de dilemma’s zijn, zodra er 
meer duidelijkheid is (binnen een half jaar).

SGP, JA21 Hofstra, H.J. CZ 13-7-2022 Half juli heeft BZK een contourennota geschets (zie onderstaande link). BZK zal nog in afstemming 
met de VNG en het IPO bezien hoe in de verdere vormgeving raads- en statenleden kunnen worden 
betrokken. 
Dit krijgt dus een vervolg na het zomerreces.

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2022/07/11/kamerbrief-contourennota-
financieringssystematiek-medeoverheden                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
28-10-2022: In aanvulling op onze mededeling in het 
voorjaar (24 mei 2022) inzake de nieuwe 
financieringssystematiek is op de LIS van week 43 
(26-10-2022) een aanvullende mededeling 
opgenomen. Daarin is de stand van zaken geschetst; 
de inzet van het IPO; en de inzet van Flevoland. 
Het IPO organiseert in het najaar voor statenleden 
een informatiesessie in samenwerking met 
Statenlid.nu. Een uitnodiging daartoe volgt nog.

EMS EMS75 13-10-2021 10a. Vaststelling 
Financiële 
verordening 
provincie Flevoland 
2021

Gedeputeerde Hofstra zegt toe dat GS per kwartaal met een 
mededeling komt met een verzamelstaat van de door GS in 
mandaat genomen besluiten.

VVD, 50PLUS Hofstra, H.J. CZ 13-07-2022 De rapportage is geprogrammeerd in de begrotingsadministratie en concept gereed. De 
rapportage zal kort na het zomerreces aan PS worden aangeboden (via de LIS)

RND RND82 10-11-2021 7. 
interpellatiedebat

Gedeputeerde Smelik zegt toe aan te dringen op nader 
onderzoek door het Rijk naar de gezondheidssituatie in 
Flevoland als gevolg van de huidige praktijk van het varend 
ontgassen. 

JA21,PvdD Gaal, G. van S&B 07-02-2022: Er is overleg geweest met het Rijk. Aangedrongen is nader onderzoek te doen naar de 
gezondheidseffecten. Het Rijk heeft toegezegd dit onderzoek te laten uitvoeren en de resultaten tijdens de 
technische briefing te presenteren. Het ministerie heeft aangegeven extra tijd nodig te hebben om dit 
onderzoek zorgvuldig uit te laten voeren. Hierdoor is de technische briefing uitgesteld. Aangedrongen is deze 
alsnog zo spoedig mogelijk te laten plaatsvinden. Een nieuwe datum wordt gepland.
31-10-2022 : Het Rijk heeft het onderzoek uitgezet bij het RIVM. Verwacht dat eind 2022 of begin 2023 de 
resultaten beschikbaar komen voor een presentatie aan de Staten.

EMS EMS78 24-11-2021 7. Definitieve 
samenwerkingsafs
praken 
Metropoolregio 
Amsterdam 

Gedeputeerde Fackeldey zegt toe in september 2022 te 
rapporteren hoe de samenwerking verloopt op basis van de 
criteria, die opgenomen zijn in het Statenvoorstel.

D66 Fackeldey, J.A. Bestuur 10-2-22: We bereiden een evaluatie-voorstel voor. Dit is eind maart gereed.
21-09-2022: De evaluatie is gestart; over de scope en vraagstelling wordt afstemming gezocht met Provinciale 
Staten en naar verwachting wordt deze evaluatie in Q4 2022 afgerond.                                       12-4-23: PS-
mededeling #3057544 voorziet in de afdoening van deze toezegging.

12-04-23 Te agenderen voor PO 
KOB

RND RND87 16-12-2021 5. geheimhouding Gedeputeerde Smelik zegt toe - mede namens gedeputeerde 
Rijsberman- binnen twee jaar – in de volgende 
statenperiode - de geheimhouding op het toezichtsplan OVP 
op te heffen dan wel te verlengen. Dit wordt op verzoek van  
de voorzitter door de griffie bewaakt vanwege de lange 
termijn

50plus Rijsberman, M.A. CZ 13-7-2022 Wordt na het zomerreces samen met de griffie opgepakt.

RND RND90 22-12-2021 4. Bijpraatsessie 
stikstof

Gedeputeerde Hofstra zegt toe dat wanneer de stikstofbank 
gevuld wordt er gekeken zal worden welke informatie 
gedeeld kan worden met de staten, met inachtneming van 
de AVG regels. Hierover zullen de statenleden worden 
geïnformeerd. 

JA21 Hofstra, H.J. S&B 07-02-2022: De stikstofbank kan gevuld worden als het AERIUS instrument daarvoor geschikt is. Vooralsnog is 
niet de verwachtigng dat dit (conform Rijksplanning) voor half maart gaat plaatsvinden. Hierna wordt PS 
geïnformeerd.
31-10-2022 De wijzigingen en update van Aerius staat gepland voor november 2022.
16-01-2023  De wijzigingen en update van Aerius is uitgesteld en staat nu gepland voor 26 januari 2023
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RND RND92 12-1-2022 7, Vaststellen 
Ontwerp 
Verordening inzake 
wijziging omvang 
en begrenzing 
wildbeheereenhed
en in Flevoland

De gedeputeerde zegt toe om na 2 jaar vanaf de 
inwerkingtredingen van de nieuwe verordeningen te 
evalueren. 

JA21 Hofstra, H.J. S&B 07-02-2022: Dit staat gepland voor juni 2024.
31-10-2022 Geen wijzigingen

RND RND97 2-2-2022 3. Evaluatie 
Omgevingsvisie 
Flevoland - Leren 
van de 
omgevingsvisie

Gedeputeerde Smelik zegt toe om binnen drie weken de 
uitkomst van de besprekingen in het college met de staten 
te delen over de voortzetting van de samenwerking met 
Lysias advies in het verdere proces met betrekking tot de 
omgevingsvisie. 

PVV Gaal, G. van S&B

EMS EMS81 2-2-2022 5.Rekenkamerbrief - 
Vooronderzoek 
intrekking OV-
concessie IJssel-
Vecht

Gedeputeerde zegt toe de Staten op de hoogte brengen 
wanneer GS verwacht de resultaten n.a.v. het uitvoeren van 
de aanbevelingen te behalen.

JA21 Reus, J. de CZ 31-10-2022 Ten aanzien van het opstellen van een procedure om de toegang tot geheime stukken beter te 
faciliteren voor de vakafdelingen is aangegeven dat het streven is om deze procedure medio juni gereed te 
hebben. Deze procedure is in juni opgeleverd en gedeeld binnen de ambtelijke organisatie. De procedure 
sluit aan op de al bestaande interne richtlijn ‘Interne toegankelijkheid van informatie’. In de procedure is 
vastgelegd hoe toegang gegeven kan worden aan medewerkers tot de in het systeem beperkte toegankelijke 
vertrouwelijke documenten en mappen. 
Aan de overige aanbevelingen van de Randstedelijke rekenkamer wordt conform planning gewerkt.

31-10-2022 Aanhouden tot in 
december de procedure is 
opgeleverd.

EMS EMS82 2-2-2022 8.Toekomstbestend
ige 
gezondheidszorg: 
Bijdrage provincie 
aan Zorgtafel

Gedeputeerde zegt toe richting 2024 op gezette tijden de 
Staten te informeren over de stand van zaken van en vooruit 
te blikken op te toekomst van de zorgtafel en daarbij de 
financiële deelname & continuïteit mee te nemen

VVD, SGP Fackeldey, J.A. S&B 31-10-2022  In Q4 ontvangen Provinciale Staten een mededeling met een update over de Zorgtafel Flevoland
16-01-2023 Doel is om Provinciale Staten tijdens een beeldvormende sessie in Q1 te informeren over de 
voortgang, echter hebben wij vernomen van de griffie dat dit mogelijk doorgeschoven wordt i.v.m. drukke 
agenda van de Staten. 

31-10-2022 Aanhouden
16-01-2023 Aanhouden

RND RND99 16-2-2022 10.a. 
Uitvoeringsagenda 
Almere 2.0

Gedeputeerde De Reus zegt toe dat bij majeure 
ontwikkelingen in sleutelprojecten in de Uitvoeringsagenda 
Almere 2.0 het college van GS vooraf naar PS komt.

JA21 Reus, J. de GE 20-9-2022: Dit is een continue proces dat bestuurlijke sensitiviteit vraagt. Toezegging svp handhaven. 20-01-
2023: stand van zaken van 20-9-2022 is nog steeds actueel. Toezegging nog handhaven.

EMS EMS85 31-3-2022 10b. Statenvoorstel 
Oekraïne 
noodfonds

De commissaris van de Koning zegt toe PS te informeren hoe 
om te gaan met  de mogelijk situatie dat andere regio’s zich 
in de toekomst zullen melden met een vraag om hulp

JA21 Verbeek, L. S&B

RND RND106 25-5-2022 6. Vragenhalfuurtje Gedeputeerde Hofstra zegt toe dat GS in een 
oordeelsvormende sessie meer informatie zal geven over de 
gevolgen van de toegenomen vertraging van de uitbreiding 
van het stroomnet in Flevoland.

VVD Hofstra, H.J. S&B 31-10-2022 dit punt is besproken tijdens de beeld vormende sessie van 12/10 jl. 31-10-2022 Voorgesteld wordt om 
tot afvoeren van deze lijst over 
te gaan

08-02-2023: De commissie 
wil de toezegging nog niet 
afvoeren

RND RND107 25-5-2022 10.a. Jaarstukken 
2021

Gedeputeerde Appelman zegt toe:
(1) na afloop van het evenement Floriade een overzicht van 
de investeringen irt de doelstellingen van het evenement te 
willen opleveren voor PS;
(2) en de opzet van de verantwoording voorafgaand kort te 
sluiten met PS middels een beeldvormende bijeenkomst.

Appelman, J.N.J. GE 30-10-2022: Nog in 2022 ontvangt PS een nieuwe (mogelijk laatste) voortgangsrapportage. Daarin staat het 
onder 2) genoemde. 
Wat onder 1) staat, is de kennis- en innovatieagenda die we in 2023 willen opstellen. 20-01-2023: afdoening 
via aankomende voortgangsrapportage Floriade/Flevo Campus.

EMS EMS105 22-6-2022 Agenderingsverzoe
k-  Wegvallen 
Rijksbijdrage 
beschikbaarheidsv
ergoeding OV 
(BVOV) eind 2022

Gedeputeerde de Reus zegt toe samen met de vervoerder te 
zoeken naar een (mogelijke) tussenoplossing voor de lijn 149 
en komt voor de zomer met een mededeling erover.

VVD, PvdA, 
ChristenUnie, 
PVV

Reus, J. de S&B 31-10-2022 Het onderzoek is afgerond. Binnenkort zal de statenmededeling worden verzonden. (zie ook 
EMS28). 
16-01-2023 Geen wijzigingen

31-10-2022 Nog aanhouden
16-01-2023 Aanhouden

RND RND109 29-6-2022 11. Perspectiefnota 
2023-2026

Gedeputeerde Fackeldey zegt toe dat het aantal windmolens 
uit het regionale windplan nog steeds het huidige richtgetal 
is. En in alle gevallen zal bij nieuwe initiatieven (bijvoorbeeld 
vliegermolens, erfmolens)  vooraf door GS en betrokken 
gemeente een uitspraak van de staten worden gevraagd om 
aan de voorkant te toetsen of daar draagvlak voor is.

VVD Fackeldey, J.A. S&B 31-10-2022: Deze toezegging wordt door de uitwerking van de motie ‘niet meer windmolens in Flevoland’ 
bevestigt. De motie wordt in november met Provinciale Staten besproken.
16-1-2023: Een mededeling over de uitvoering van de motie is in de voorbereiding.

31-10-2022 Voorgesteld wordt om 
tot afvoeren van deze lijst over 
te gaan
16-01-2023 Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan

08-02-2023: De commissie 
wil de toezegging nog niet 
afvoeren

RND RND111 29-6-2022 11. Perspectiefnota 
2023-2026

Gedeputeerde Fackeldey zegt toe dat het voorstel voor een 
Flevolandse FIXbrigade Energiebesparing  wordt betrokken 
bij de uitkomst van de energieweerbaarheid en - armoede en 
het nadere onderzoek.

PvdA Fackeldey, J.A. S&B 31-10-2022 Eind oktober hebben PS een mededeling ontvangen met een update Edocs # 2992794. 
Statenvoorstel staat gepland voor eind 2022/ begin 2023
16-01-2023 Update volgt

31-10-2022 Aanhouden
16-01-2023 Aanhouden

RND RND112 29-6-2022 11. Perspectiefnota 
2023-2026

Gedeputeerde Smelik (namens Gedeputeerde de Reus) zegt 
toe de informatie die er is van de locaties van de 
aanrijdingen met wild van de maand juli 2021 toe te sturen.

PvdD Reus, J. de INFRA 21-11-2022
De gevraagde informatie is nog niet beschikbaar gesteld door partij die deze informatie verzameld, en kan 
daarom nog niet worden gedeeld. De verwachting is dat deze informatie aan het eind van het jaar (2022) 
beschikbaar komt. 
23-1-2023
De gevraagde informatie is nog niet beschikbaar gesteld door de derde partij die deze informatie verzameld. 
Eind Q1 '23 volgt de rapportage met adviezen, wij verwachten in Q2 '23 PS te informeren over de uitkomsten 
van de rapportage

EMS EMS108 31-8-2022 5. Nieuw 
economisch beleid 
– Verdienvermogen 
MKB - 
Richtinggevende 
sessie

Gedeputeerde Appelman zegt toe om het Fondsenlandschap 
alsook de Regionale Ontwikkelingsmaatschappij in de 
commissie te presenteren en dan te bezien of (en zo ja hoe 
dan) een regelmatig agenderen gewenst is.

50PLUS Appelman, J.N.J. S&B 31-10-2022 : In de commissievergadering EMS op 23-11-2022 is dit onderwerp geagendeerd en zal Horizon 
Flevoland een presentatie geven over de ROM in het algemeen en het fondsenlandschap in het bijzonder.

31-10-2022 Aanhouden in 
afwachting van presentatie op 23-
11-2022. 

RND RND118 7-9-2022
(PS)

5. Vragenhalfuurtje
(Stroomstoring 2 
september)

Gedeputeerde De Reus zegt een extern rapportage van 
Tennet en Liander toe aangevuld met de eigen provinciale 
informatie.  

CDA Fackeldey, J.A. & 
Reus, J.de

S&B 16-01-2023 Na een eerste presentatie van TenneT/Liander is een mededeling opgesteld voor PS die 10 januari 
’23 #3059571 naar PS is verzonden.
De definitieve rapportage wordt eind januari verwacht en zodra deze beschikbaar is zal hij worden 
toegezonden naar GS en PS

16-01-2023 Toezegging laten 
staan totdat rapportage vanuit 
Tennet is ontvangen en 
doorgezonden

RND RND119 28-9-2022 2. Vaststellen 
agenda

Gedeputeerde De Reus zegt toe dat de brief die deze week 
naar minister De Jonge gaat over woningbouw enkel over de 
kwantiteit gaat. Over de kwaliteit worden later de 
voorstellen voorgelegd aan PS.

PvdD, D66 Reus, J. de GE 20-01-2023: is nog actueel
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RND & EMS EMS109 26-10-2022 4. 
Programmabegroti
ng 2023 (Integrale 
commissie)

Gedeputeerde Hofstra zegt toe voor de 
begrotingsbehandeling op 9 november 2022, te komen met 
een lijst wanneer welke statenvoorstellen te verwachten zijn 
voor de nadere uitwerking van de Programmabegroting 2023.

VVD Hofstra, H.J. CZ

EMS EMS110 26-10-2022 4. 
Programmabegroti
ng 2023 (Integrale 
commissie)

Gedeputeerde Hofstra zegt toe voor de 
begrotingsbehandeling op 9 november 2022, te komen met 
een mededeling met de ontwikkeling binnen het 
Provinciefonds en het effect van de Septembercirculaire.

50PLUS Hofstra, H.J. CZ

EMS EMS111 26-10-2022 4. 
Programmabegroti
ng 2023 (Integrale 
commissie)

Gedeputeerde de Reus zegt toe met een mededeling te 
komen als er duidelijkheid is inzake de besluitvorming van 
de Minister van OCW met betrekking tot de Studenten OV-
kaart.

SGP Reus, J. de S&B 16-01-2023 De vervoerders en het ministerie zijn nog met elkaar in gesprek over het lopende contract 
(meetmoment in de voertuigen om op basis daarvan de bijdrage van OCW te kunnen bepalen). Er zijn nog 
geen ontwikkelingen bekend over het opvolgende contract.

16-01-2023 Aanhouden

EMS EMS112 26-10-2022 4. 
Programmabegroti
ng 2023 (Integrale 
commissie)

Gedeputeerde Appelman zegt toe de 
arbeidsmarktproblematiek in het onderwijs te agenderen in 
het bestuurlijk overleg van het regionaal werkbedrijf, en 
Provinciale Staten over de voortgang te informeren.

PvdA Appelman, J.N.J. S&B 16-01-2023 Op de agenda van het Regionaal Werkbedrijf Flevoland (RWF) van de vergadering in december 
2022 was geen ruimte om het onderwerp te agenderen. Het onderwerp wordt in het eerste bestuurlijke 
overleg in 2023 geagendeerd.

RND RND124 26-10-2022 4. 
Programmabegroti
ng 2023 (Integrale 
commissie)

Gedeputeerde Appelman zegt toe met betrekking tot 
landbouw meer samenhang aan te brengen in opgaves 
vanuit bodem, water en klimaat en een duidelijker 
landbouwperspectief schetsen.

D66 Appelman, J.N.J. S&B

RND RND127 9-11-2022 6. Vragenhalfuurtje 
(gevolgen 
uitspraak 
bestuursrechtspraa
k over 

 

Gedeputeerde De Reus zegt toe om te komen met een 
mededeling zo gauw de gevolgen van de rechterlijke 
uitspraak over de bouwvrijstelling stikstof voor Flevoland 
duidelijk zijn.

VVD Reus, J. de GE 20-01-2023: Ons zijn tot dusverre geen negatieve effecten van de uitspraak voor bouwprojecten in Flevoland 
bekend. Uit een Aerius-berekening voor de woonwijk Lelystad Warande blijkt dat daar geen negatieve 
effecten optreden. Maar dat is geen garantie voor bouwprojecten die dichter bij de Veluwe of Naardermeer 
liggen. 

EMS EMS114 9-11-20222 10.b. 
Programmabegroti
ng 2023

Gedeputeerde De Reus zegt toe n.a.v. motie 14 (Roggebot) via 
raadpleging van de eigen organisatie en Staatsbosbeheer te 
kijken naar eventuele mogelijkheden in het lopende traject 
en komt daarover  met een mededeling.

PvdD, SP Reus, J. de INFRA 23/1 Staat afspraak ingepland met SBB (in januari 2023)

RND RND128 9-11-2022 11. Motie vreemd 
aan de orde van de 
dag 
(Evaluatiemoment 
rapport van Geel)

De gedeputeerde zegt toe dat PS een voortgangsrapportage 
ontvangt van de stand van zaken toepassing beleidskader 
beheer Oostvaardersplassen van de commissie Van Geel.

PvdD Rijsberman, M.A. S&B 16-01-2023 De voortgangsrapportage is in voorbereiding en zal in februari beschikbaar komen is de planning.
18-04-2023 De voortgangsrapportage is inmiddels afgerond en aangeboden aan Provinciale Staten. 
Mededeling #3069233 samen met de rapportage #3080099 is daarover uitgegaan.

18-04-2023 Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan.

EMS EMS116 23-11-2022 4. Nieuwe 
vervoerder OV-
concessie IJssel-
Vecht 2023-2035

Gedeputeerde de Reus zegt toe om de Staten te informeren 
over de uitkomsten van de (nog komende) gesprekken van 
EBS met de 6 gemeenten over het fijn slijpen van de 
invulling van het vervoerplan.

CDA Reus, J. de S&B 16-01-2023 Gesprekken door EBS met de gemeenten zullen pas in Q1 2023 worden afgerond. Aansluitend 
zullen de Staten worden geinformeerd. 

RND RND130 23-11-2022 9. Rondvraag De heer de Reus zegt toe om in contact te treden met de 
vereniging dorpsbelangen Tollebeek en hierover in Q1 een 
bericht aan de staten te sturen.

CDA Reus, J. de INFRA 23-01-2023 - Overleg met dorpsbelang is geweest. In februari volgt mededeling over de uitkomsten van dit 
overleg. 

RND RND132 14-12-2022 6. Vragenhalfuurtje 
-VVD bodemdaling

Gedeputeerde Hofstra zegt toe PS en de reguliere commissie 
te informeren middels een mededeling over de voortgang in 
de ontwikkelingen van de pilot voor het landbouwgebied ten 
zuidwesten van Emmeloord i.h.b. het actuele overleg tussen 
provincie en waterschap Zuiderzeeland daarover.

VVD Hofstra, H.J. S&B 16-01-2023 Wordt in Q1 opgepakt

EMS EMS118 14-12-2022 11. Motie vreemd - 
Uitspreken tegen 
hinder Proefbedrijf 
ERTMS op de 
Hanzelijn

Gedeputeerde De Reus zegt toe dat hij PS actief zal 
informeren over de uitvoering van de motie ‘Uitspreken 
tegen hinder Proefbedrijf ERTMS op de Hanzelijn’. 

CDA Reus, J. de S&B

RND RND133 11-1-2022 5. Stand van zaken 
Programma Nieuwe 
Natuur

Gedeputeerde Hofstra zegt toe om de doelen van NPLG zo 
spoedig mogelijk aan de staten te sturen.

VVD Hofstra, H.J. GE 20-01-2023: De doelen volgen binnenkort.

RND RND134 11-1-2022 5. Stand van zaken 
Programma Nieuwe 
Natuur

Gedeputeerde Hofstra zegt toe om in april of mei een 
werksessie te organiseren voor de staten waarbij de 
mogelijkheid van een contourennota wordt overwogen. 

VVD, PVV Hofstra, H.J. GE 20-01-2023: betreft niet Programma Nieuwe Natuur maar Bijpraatsessie Stikstof en NPLG: Een werksessie voor 
mei 2023 wordt voorbereid.

RND RND135 18-1-2023 5, Monitoring 
Omgevingsvisie

Gedeputeerde Van Gaal zegt toe dat halverwege Q2 de 
monitor omgevingsvisie met de reacties vanuit deze 
beeldvormende sessie gereed is. De indicatoren worden 
hierbij gekoppeld aan het Omgevingsprogramma.

JA21, PVV Gaal, G. van S&B

RND RND136 18-1-2023 5. Monitoring 
Omgevingsvisie

Gedeputeerde Van Gaal zegt toe dat alle gemaakte 
opmerkingen die zijn gemaakt in de beeldvormende sessie 
van januari 2022 en in de beeldvormende sessie van januari 
2023 worden opgenomen in een mededeling waarbij wordt 
aangegeven wat er met de opmerkingen is gedaan. Deze 
mededeling is voor de verkiezingen in 2023 gereed.

JA21 Gaal, G. van S&B

RND RND137 25-1-2023 7. Vragenhalfuurtje - 
varend ontgassen

Gedeputeerde Van Gaal zegt toe met een mededeling te 
komen waarin wordt uitgelegd welke mogelijkheden de 
pilots kennen, hoe de handhaving door de provincies wordt 
toegepast en over het inwerking stellen van de eerste vijf 
ontgassingsinstallaties en wie nu wat doet (rollen) en 
waarvoor betaalt.

PvdD Gaal, G. van S&B
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RND RND138 25-1-2023 7. Vragenhalfuurtje - 
Extra toegevoegde 
habitat typen 
(Veegbesluit van 25 
november 2022, nr. 
29279 
Staatscourant)

Gedeputeerde Hofstra zegt toe de informatie over het 
Veegbesluit van november 2022 (Bekendmaking 
wijzigingsbesluit Habitatrichtlijngebieden vanwege 
aanwezige waarden)  en de betekenis voor Flevoland 
daarvan actiever te communiceren op de website van de 
provincie.

VVD Hofstra, H.J. S&B

EMS EMS119 25-1-2023 10a. 
Doorontwikkeling 
Batavialand 

Gedeputeerde Rijsberman zegt toe om halfjaarlijks in de P&C 
cyclus over de voortgang van de doorontwikkeling van 
Batavialand te rapporteren.

CDA Rijsberman, M.A. S&B

RND RND139 25-1-2023 7. Vragenhalfuurtje - 
varend ontgassen

Gedeputeerde Van Gaal zegt toe intern navraag te doen over 
de Flevolandse  situatie en de afspraken met de Inspectie 
Leefbaarheid en Transport m.b.t. het toezicht op de 
Flevolandse wateren en PS actief op de hoogte te houden.

PVV Gaal, G. van S&B

EMS EMS120 8-2-2023 6. Termijnagenda 
Metropoolregio 
Amsterdam

Gedeputeerde Fackeldey zegt toe om, nog in deze 
Statenperiode, een eerste Flevolandse vertaling van de 
termijnagenda MRA te maken, d.m.v. een mededeling.

VVD Fackeldey, J.A. Bestuur 12-4-23: PS-mededeling #3057544 voorziet in de afdoening van deze toezegging. 12-04-23 Te agenderen voor PO 
KOB

RND RND140 8-2-2023 6. 
Bouwstenennotitie 
Flevoland 
Natuurinclusief

Gedeputeerde Hofstra zegt toe  dat er een overzicht komt 
van acties uit spoor 2 die reeds worden meegenomen via 
meekoppelkansen op andere plekken, zoals spoor 1.

PvdA Hofstra, H.J. S&B

RND RND141 8-2-2023 6. 
Bouwstenennotitie 
Flevoland 
Natuurinclusief

Gedeputeerde Hofstra zegt toe dat er een overzicht komt van 
acties die worden ontplooid in het kader van het Actieplan 
biodiversiteit en de bossenstrategie.

GL Hofstra, H.J. S&B

EMS EMS121 22-2-2023 5. Vragenhalfuurtje:
Coronanoodfonds

Gedeputeerde Appelman zegt toe dat de provincie in de 
communicatie op de website aandacht zal schenken wanneer 
de nieuwe subsidieregeling voor MKB en instellingen zoals in 
het aangenomen amendement is verwoord open zal worden 
gesteld.

VVD Appelman, J.N.J. Bestuur

EMS EMS122 22-2-2023 9c. 
Energieweerbaarhe
id

Gedeputeerde zegt toe vanaf over een jaar een halfjaarlijkse 
voortgangsrapportage te doen aan PS over de Fixbrigades

CDA Fackeldey, J.A. S&B

RND RND142 22-2-2023 9.f. 
Rekenkameronderz
oek Landbouw- en 
voedseltransitie 

Gedeputeerde Appelman zegt toe dat het resultaat van de 
uitwerking van de motie van VVD en D66 binnen 3 weken PS 
bereikt en de uitleg zal worden gecommuniceerd.

VVD, D66 Appelman, J.N.J. S&B

EMS EMS123 22-2-2023 10 Motie Vreemd-
Wijland

Gedeputeerde Rijsberman zegt toe n.a.v. de gestelde 
technische vraag dat de staten een overzicht ontvangen van 
de verstrekte subsidies o.a. voor culturele activiteiten na de 
laatst ontvangen rapportage van 2017/2018.

GroenLinks Rijsberman, M.A. S&B

RND RND143 12-4-2023 6. Vasstellen 
Ontwerpverordenin
g inzake het 
wijzigen van de 
begrenzing van de 
(werkings)gebieden 
windenergie

Gedeputeerde zegt toe met een overzicht te komen van de 
saneringsopgave per windpark incl. afspraken over het 
dubbeldraaien van de te vervangen windmolens (PVV, 
50PLUS).

PVV, 50PLUS Fackeldey, J.A. S&B
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EMS EMS124 26-4-2023 5.Interpellatie 
debat: Horizon

Gedeputeerde Appelman zegt toe met de Staten in overleg te 
gaan om de transparantie te vergroten. Dit is in lijn met zijn 
eerdere toezegging om tweemaal per jaar de Staten over 
Horizon te informeren en de afspraak dat Horizon PS 
minimaal 1x per jaar informeert in een beeldvormende 
sessie.

50PLUS Appelman, J.N.J. S&B

EMS EMS125 26-4-2023 5.Interpellatie 
debat: Horizon

Gedeputeerde Appelman zegt toe dat het college komt met 
een mededeling met nadere informatie over het verschil 
tussen Groeifonds 1 en 2 (‘het luikje’) zodra e.e.a. is 
geëffectueerd;

50PLUS Appelman, J.N.J. S&B

EMS EMS126 26-4-2023 5.Interpellatie 
debat: Horizon

Gedeputeerde Appelman zegt toe dat het college komt met 
een mededeling met een toelichting in hoeverre het 
Strategisch  Meerjarenplan 2023-2027 Horizon Flevoland 
passend is binnen de provinciale kaders.

VVD, PVV Appelman, J.N.J. S&B

RND RND144 26-4-2023 11a. 
Ontwerpverordenin
g inzake wijziging 
van begrenzing 
windenergie

Gedeputeerde Fackeldey zegt toe met een mededeling te 
komen aan Provinciale Staten met nadere informatie over 
het borgen van de beveiligings- en keuringsvereisten van 
windmolens, onder meer in de vereiste vergunningen.

FvD Fackeldey, J.A. S&B

EMS EMS127 10-5-2023 5. Voortgangsnota 
2022 
Metropoolregio 
Amsterdam

De gedeputeerde zegt aan de VVD toe om de statistieken 
omtrent het House of Skills beschikbaar te stellen aan de 
staten.

VVD Fackeldey, J.A. Bestuur

EMS EMS128 10-5-2023 5. Voortgangsnota 
2022 
Metropoolregio 
Amsterdam

De gedeputeerde zegt toe om een oplegger beschikbaar te 
stellen waarin duidelijk wordt welke activiteiten in Flevoland 
zijn geland. 

Fackeldey, J.A. Bestuur

RND RND145 10-5-2023 9. Zienswijze 
ontwerpbegroting 
2023, 1e en 2e 
begrotingswijziging
en 2023 
Omgevingsdienst 
Flevoland & Gooi- 
en Vechtstreek 
( )

Gedeputeerde van Gaal zegt toe dat zodra er data 
beschikbaar zijn over het toezicht van de OFGV op 
energiebesparing de Staten te informeren;

PvdA Gaal, G. van S&B

RND RND146 10-5-2023 9. Zienswijze 
ontwerpbegroting 
2023, 1e en 2e 
begrotingswijziging
en 2023 
Omgevingsdienst 
Flevoland & Gooi- 
en Vechtstreek 
(O G )

Gedeputeerde van Gaal zegt toe om, voor 31 mei, een 
overzicht te geven van de taken van de OFGV (wettelijk/niet 
wettelijk);

50PLUS Gaal, G. van S&B

RND RND147 10-5-2023 9. Zienswijze 
ontwerpbegroting 
2023, 1e en 2e 
begrotingswijziging
en 2023 
Omgevingsdienst 
Flevoland & Gooi- 
en Vechtstreek 
( )

Gedeputeerde van Gaal zegt toe om, voor 31 mei, een 
overzicht te geven van de leges onder de Omgevingswet 
(indien mogelijk per sector). 

BBB Gaal, G. van S&B

RND RND148 17-5-2023 8. IPO-
Voorjaarsnota

Gedeputeerde zegt toe uit te zoeken waar het verzet van de 
provincies tegen het verslechteringsverbod buiten de Natura 
2000 gebieden vandaan komt (IPO-voorjaarsnota, 3.8 
(GroenLinks)

GroenLinks Hofstra, H.J. S&B

EMS EMS 129 17-5-2023 13. Rondvraag Gedeputeerde zegt toe uit te zoeken waarom vandaag de 
Regenboogvlag niet uithangt bij het provinciehuis i.v.m. de 
Internationale Dag tegen Homo-, Lesbo-, Bi-, Intersekse- en 
Transfobie (IDAHOBIT) en informeert de Staten over het 
vlaggen-procotol van de provincie.

GroenLinks Verbeek, L. Bestuur
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